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Tervehdys,

Meeri Sorjonen Liikenneturvasta kirjoitti 27.9.2021 Helsingin Sanomien yleisönosastossa,
että "Kolmekympin nopeusrajoitukset yleistyvät ilahduttavasti".

Edelläkävijöitä nopeusrajoitusten alentamisessa 30 km/h ovat olleet Espoo ja Helsinki.
Erityisen tärkeää alhainen nopeus on alueilla, joissa on paljon kouluja ja palvelutaloja ja
joissa kävellään ja pyöräillään paljon.

Ehdottaisin kunnanvaltuuston asialistalle nopeusrajoituksen alentamista Sipoon
Söderkullan Tasbyntiellä alkaen Linda palvelutalolta aina Tasbyntien loppuun asti. Tien
varrella on paljon asutusta, koulua käyviä lapsia, ulkoilevia ikäihmisiä, tien ylittäviä
suojateitä ja päiväkoti. Tielle on sijoitettu nopeutta hillitseviä töyssyjä, mutta osa
autoilijoista kokee tarpeelliseksi kiihdyttää + 40 km/h niiden välillä. 
Alhaisempi nopeus lisäisi kokoojakasun ympäristön liikenneturvallisuutta, mutta ei
kuitenkaan heikentäsi tien toimivuutta alueen kokoojakatuna.

Pyytäsin Sipoon kunnanvaltuustoa pohtimaan kuinka edistää Söderkullan alueen
liikenneturvallisuutta ja huomioimaan esim. yllämainitun mahdollisuuden.

Ystävällisin terveisin,




